

Environmental Policy

السياسة البيئية

In our role as a leading worldwide hotel chain, we are committed to apply environmental sustainability activities that ensure reduction of undesirable environmental impact, with careful use of our limited resources. Within its Environmental Policy and commitment to the environment, Madinah Movenpick Hotel will continuously focus on the following measures:

إيماننا منا بدورنا الرائد كمجموعة موفنبيك للفنادق و المنتجات العالمية، فإننا نتعهد بتطبيق معايير الاستدامة البيئية والتي تضمن استخدامنا الأمثل للموارد مع تقليل الآثار الضارة على البيئة، ويلتزم فندق المدينة موفنبيك ضمن سياسة البيئية بدوام التركيز على وتطبيق المعايير الآلية:

1. Complying with the requirements of environmental legislations.
2. Wise consumption of water, energy and other resources with efficient use and constant evaluation.
3. Raising sustainability awareness for our employees and clients.
4. Modification of our purchasing policy to be in line with sustainability.
5. Priority to use chemical products that are environment friendly.
6. Participate in local community associations, charities and providing support to businesses by a variety of methods.
7. Implementing and applying waste management and recycling program within the hotel.
8. Continuous improvement of our environmental, social performance.

1. الإلتزام باتشريعات والقوانين البيئية.
2. الإستخدام الأمثل للمياه والطاقة و الموارد الأخرى مع تقييم ذلك بشكل مستمر.
3. الإهتمام بنشر الوعي البيئي بين موظفينا وضيوفنا.
4. تعديل سياستنا الشرائية لتماشي مع معايير الإستدامة البيئية.
5. الأفضلية لإستخدام المواد الكيماوية الصديقة للبيئة.
6. المشاركة في خدمة المجتمع و تشجيع المؤسسات الخيرية ودعمها بالوسائل المتاحة.
7. تطبيق برنامج إدارة وإعادة تدوير المخلفات بالفندق.
8. التطوير المستمر في الأداء الإجتماعي والبيئي للمنشأة.

Our aim is to create better environment through implementing efficient and positive sustainability management program that benefit customers, staff, investors and local community while maintaining quality, health and safety measures.

إن هدفنا هو تحقيق بيئة أفضل من خلال التطبيق الإيجابي والفعال لبرنامج الإستدامة البيئية والذي يعود بالنفع على ضيوفنا، موظفينا، المستثمرين، و المجتمع المحلي مع الحفاظ علي معايير الجودة والصحة و السلامة.

We aspire to set the example for the hotels in the city in terms of environmental policy and actions.

نطمح بأن تكون سياستنا و أفعالنا المسؤولة تجاه البيئة مثالا يحتذى به القطاع الفندقي في المدينة المنورة.

General Manager

Date: 15 November 2018